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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:

Na komisiji za nove proizvode smo obravnavali 9 izdelkov, katerim 
smo odobrili zadnjo fazo razvoja. Prepričani smo, da bo vsaj eden 
od teh v prihodnjih letih postal pomemben proizvod Tosame.

Pred nami je svetla prihodnost: V oktobru smo zamenjali 880 
fluorescentnih žarnic.

Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:

Dne 27. 10. 1998 se odprejo vrata sejma Medilab v Ljubljani, mi se 
bomo udeležili z nekaj več kot 40 m2 velikim razstavnim 
prostorom.

Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

V hali KC v Domžalah je bilo tradicionalno srečanje upokojencev 
Tosame.

Za vodje del v oddelkih, kjer je možnost požara večja, je bil 
organiziran seminar “Usposabljanje iz požarnega varstva”.

Franc Anžin

Računovodstvo in finance:

Ob koncu septembra so bile zaloge in terjatve za 308 mio SIT večje 
kot na začetku leta. Tako povečana vezava sredstev nas letno stane 
vsaj 25 mio SIT, kar neposredno znižuje naš dobiček in s tem 
možnost za korekcijo plač (za ca 3 %).

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

Na hrvaškem trgu, ki s svojim 17 % deležem predstavlja Tosamino 
naj večje izvozno področje, se borijo z velikimi likvidnostnimi 
težavami. Zato smo nekaterim kupcem začasno že ustavili odpreme 
blaga.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

Kot večina v podjetju tudi mi nismo izjema - pripravljamo se za 
zunanjo presojo, ki bo konec tega tedna.

Nada Korošec

Proizvodnja:

Danes bo sprejet operativni plan za november. Postavljen je v 
višini, ki za 12 % presega letni plan. Naj večji preseg letnega plana 
bodo morali doseči v Sanitetni konfekciji in TŠT, manj kot smo 
planirali pa je naročil za Mikalnico, Vlaknovinski oddelek in 
PIOH. Zaradi visoke proizvodnje in ozkih grl bodo morali v 
Sanitetni konfekciji in Mikalnici organizirati tretjo izmeno. 
Novembra bomo morali torej krepko prijeti za delo, če hočemo 
imeti “veseli december”.

Janez Leskovec

Tkalnice:
Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
V noči med 21. in 22. 10. je prišlo do začetnega požara na zunanji 
steni sanitetne konfekcije. Zagorel je stiropor izolimih plošč fasade. 
Vzrok požara je posledica problematične montaže označevalnega 
voda kontejnerja vnetljivih tekočin v oddelku. Požar so opazili 
delavci nočne izmene in takoj ukrepali. S pomočjo gasilske službe 
in elektro službe so preprečili, da se ni požar še razširil.

Oton Križman

Konfekcija:

V oddelku konfekcije smo v proizvodnji vlaknovin v 43. tednu tega 
leta opravili strokovni remont na modri liniji in sicer previjanje 
obloge tamburja ter nato opravili nastavitev mikalnika.

Marjan Orehek

Mikalnica:
V tem tednu smo predelali v polizdelke ali končne izdelke



cca 26000 kg obeljene vate. Od tega smo na (novih) linijah 
“Marzolli” in “IVF” izdelali cca 14000 kg v dveh izmenah. Ostalo 
pa na linijah “Befama” v treh izmenah, razen zvite vate, kije tekla 
v dveh izmenah. Največja poraba je bila za izdelavo Jasmin 
blazinic in to cca 14000 kg v traku. Izdelali smo tudi poizkusno 
proizvodnjo vatiranih palčk a 200 v kvadratne škatle za domače 
tržišče.

Vinko Svetlin

Belilnica:

Počasi prihajamo do količin, proizvedenih v lanskem letu. Tako že 
za ta mesec pričakujemo pri gazi količino, ki je bila proizvedena 
lani v celem letu - 12.500.000 tekočih metrov. Tako bo letos za 
vsaj 2.500.000 tekočih metrov presežena količina lanskega leta Pri 
vati ne hitimo toliko in bomo lansko količino dosegli v novembru. 
Lanska količina obeljene vate 612 ton se hitro približuje.

Posebno obvestilo: Vsi delavci, ki so do tega trenutka v letošnjem 
letu imeli rojstni dan, so ga že praznovali - plan je dosežen 100 
odstotno.

Milan Drčar

PIOH

Na liniji CCE so bili izdelani vzorci dveh od petih tipov novih

vložkov.

Franc Cerar

Področje kakovosti:

Prejeli smo uradni dokument - certifikat, da Tosama izpolnjuje 
evropske zahteve za proizvodnjo sterilnih proizvodov: komprese in 
tampone iz gaze.

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

Iz analize podatkov o registraciji časa ugotavljamo, da čedalje večje 
število sodelavcev pozablja ob prihodu ali odhodu z dela povleči 
svojo kartico skozi registrirno uro. Saj verjamem, da je ob tisočih 
drugih mislih, ki se nam prepletajo po glavi, včasih težko misliti še 
na to. Pa vendar bi vas rada opozorila, da bi bilo za vse nas bolje 
čim manjkrat spregledati registrirno uro. Verjemite, da se da na ta 
način izogniti nepotrebnemu delu pa tudi marsikateremu neljubemu 
zapletu pri ugotavljanju delovnega časa

Vse računalniške navdušence, za katere sem prepričana da jih je 
tudi v Tosami kar precej, pa obveščam, da prihodnji teden v 
Cankaijevem domu poteka sejem Infos, ki predstavlja 
naj zanimivejše domače in tuje informacijske dosežke zadnjega leta 
Vredno si ga je ogledati, saj na njem sodeluje kar 118 
razstavljalcev s tega področja

Olga Resnik

Vodstvo družbe

Novi stroji, ki smo jih kupili v zadnjem času, so močno povečali potrebo po stisnjenem zraku za razne pogone, zato obstoječi kompresorji ne 
zadoščajo več. Kupili bomo dodatnega, investicija bo vredna preko 120.000 DEM in se bo povrnila v okoli 4 letih, ker je novi kompresor 
energetsko varčnejši.

Janko Velkavrh

Sindikat:
Komisija intenzivno pripravlja merila za preventivno okrevanje delavcev.
Obiskali smo 8 delavcev, članov sindikata, katerih bolniška odsotnost je daljša kot dva meseca.

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 400 izvodov


